
Presentatie werkgroep Toegankelijkheid & Mobiliteit 

Waar houdt de werkgroep T&M zich mee bezig en waar sturen we op?

1. Jaarplan 2024 werkgroep Toegankelijkheid & Mobiliteit In 2024 zal de 
werkgroep aandacht besteden aan een aantal punten die in 2023 zijn gestart. 

1 Houtrook overlast (als onderdeel van het schone lucht akkoord);

Schone Lucht Akkoord en houtrook:
- De gemeente (inmiddels aangesloten bij het schone luchtakkoord!) ziet de 
beste mogelijkheden om houtrook te voorkomen door middel van voorlichting 
en bewustwording aan inwoners;
- Werkgroep T&M geeft de gemeente als suggestie om schoorsteenbeleid te 
gaan voeren;
- De gemeente deelt het rapport DCMR over luchtkwaliteit met de werkgroep 
T&M. Ditzelfde geldt voor een rapportage met cijfers over 2022.

2 Rookvrije terrassen horeca (onderdeel van herinrichting stadsplein);

Rookvrije gemeente – rookvrije terrassen bij horeca:
- Wethouder Wilson deelt het signaal dat niet alle terrassen rookvrij zijn met 
wethouder Faassen;
- Ambtelijk stemt afdeling SO af met afdeling Economische zaken over de 
mogelijkheden m.b.t. rookvrije terrassen;
- Er lijkt sprake te zijn van een grensgebied. Veelal roken bezoekers van een 
horecagelegenheid net naast het terras in de openbare ruimte. Werkgroep T&M 
doet suggestie om te kijken naar een nieuw rookvrij stadsplein.

3 VN-verdrag toegankelijkheid handicap (voortgang m.b.t. een 
ambassadeur);

VN-verdrag:
- De gemeente verdiept zich in het onlangs uitgegeven rapport ‘strategie 
mensen met een beperking’ om kennis te nemen van de aanbevelingen. Op 9 
februari heeft de Rijksoverheid hierover een brief gestuurd aan de 
gemeenteraden in Nederland. M.b.t. de voortgang heeft e.e.a. ook te maken 
met geld. Hoeveel dat wordt is nog niet bekend evenals of het incidenteel en of 
structurele financiering betreft. De gemeente houdt de werkgroep T&M op de 
hoogte over de voortgang.

4 Lokale Inclusie Agenda (monitoring voortgang);

LIA:
- De gemeente ontwikkelt haar LIA door iom Movisie
- Belangrijkste stap is de vertalingsslag naar concrete acties
- Hiervoor wil de gemeente best practices van Movisie benutten
- De gemeente heeft een lokale ambassadeur Inclusie aangesteld en zal de 
komende tijd verder investeren in bewustwording mbt dit thema in de 
ambtelijke organisatie
- De Adviesraad biedt aan een ‘spiegel voor de gemeente’ te zijn
- De gemeente komt mede n.a.v. Themater tot een ‘denk-tank’ inclusie.
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5 Sanitaire voorzieningen op drukbezochte locaties (monitoring 
ontwikkeling/aansluiting op beleid Rotterdam?);

Sanitaire voorzieningen in de openbare ruimte:
- De gemeente plaatst een nieuwe openbare toiletvoorziening bij de 
waterspeelplaats in Capelle. Deze wordt hufterproof en zelfreinigend. En zal 
toegankelijk zijn;
- In overleg met de gemeente Zuidplas vraagt de gemeente aandacht voor het 
plaatsen van een toiletvoorziening in Hitland door Zuidplas;
- De gemeente neemt dit verzoek mee in de brede afwegingen mbt de 
toekomstontwikkeling van dit gebied;
- Voor wat betreft een toiletvoorziening bij het metrostation Koperwiek 
(samenwerking met RET?) stemmen we binnen de gemeente af met de 
betreffende projectleider over de status;
- Werkgroep T&M vraagt aandacht voor plaatsing meerdere openbare 
toiletvoorzieningen zoals bij station Schollevaar, (samenwerking met NS?) de 
Terp en andere druk bezochte locaties;
- De gemeente wil één ambtenaar aanwijzen als aanspreekpunt mbt openbare 
toiletvoorzieningen. Zodra deze contactpersoon bekend is delen wij haar/zijn 
naam met de werkgroep T&M;

6 Digitale toegankelijkheid;

Week van de toegankelijkheid:
Deze vindt in oktober 2024 plaats. De gemeente zal hier aandacht aan 
besteden. Hoe en wat bekijken we de komende periode. Suggesties van de 
werkgroep T&M zijn zeer welkom.

7
Problemen bij Trevvel i.v.m. het contract Aanvullend Vervoer en over de
problemen met de leveranciers i.v.m. contract Mobiliteitsvoorzieningen 
en over de dienst- en serviceverlening van de leveranciers;

In verband met de problemen bij Trevvel en o.a. het aanvullend vervoer (reizen
in de avond en in het weekend) zijn er gesprekken gevoerd met het WMO-loket 
met de personen G, Bunte en D. Vlierhuis.

8 Bevordering toegankelijkheid gemeentelijk vastgoed

Aanpasbaar bouwen:
Binnen de gemeente stemmen we af over de mogelijkheid het Programma 
wonen – dat nu wordt voorbereid – voor advies voor te leggen aan de 
Adviesraad Sociaal Domein. Uitgangspunt hierbij is dan dat de adviesvraag van 
het college zich richt op toegankelijkheid, zodat deze goed aansluit bij de rol 
van de Adviesraad Sociaal Domein.

Het bevorderen van het beoordelen van bouwtekeningen en bouwplannen en 
advies daarover, gericht op toegankelijkheid voor iedereen (toegankelijk 
bouwen). Deze activiteit is weggevallen na het stoppen van de belangengroep 
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Gehandicapten Capelle (BGC).

Overleg en monitoring met de beleidsambtenaren M. Koopman en K. 
Zwankhuizen m.b.t.de toegankelijkheid van het gemeentelijk vastgoed (Plan 
van Aanpak);

Over bovenstaande punten uit het jaarplan van de werkgroep T&M is breed overleg 
gevoerd met wethouders M. Wilson en S. Geissler en betrokken ambtenaren en een 
afvaardiging van de werkgroep Toegankelijkheid & Mobiliteit op 14 februari 2024.

2. Actiepuntentabel overige te volgen punten

NR. Actie Actiehouder 
gemeente

Stand van zaken

1 Week van de toegankelijkheid
2025

Shanti Haaze, Laura 
Eylen en Karen Duys

Beperkt evenement 
geworden in 2024, 
Dennis en Sidney 
meegewerkt aan 
filmpjes. Week van de 
toegankelijkheid 2025 
mogelijk bredere 
aanpak. Voor alle 
Capellenaren.

2 LIA Shantie Haaze Ongevraagd advies 
Instituut Inclusie 
Ambassadeur.
Eind oktober 2024 
wordt onderzoek 
inclusie Movisie 
verwacht.

3 WMO-loket Diane Vlierhuis en Gert 
Bunte

Stand van zaken 
besproken, financieel 
zwaar weer voorspeld 
voor gemeente.

4 Stemmal voor mensen met een 
visuele beperking.

Ongevraagd advies 
ASD gegeven aan 
gemeente.

5 Hergebruik afgeschreven laptops
en tablets van gemeente ten 
behoeve van hergebruik o.a voor
scholieren.

Michael Buijs Kijkt of harde schijven 
gewist kunnen worden
zodat ze weer ingezet 
kunnen worden.

6 Omgevingsagenda ASD-reactie gegeven 
aan gemeente op basis
van commentaar José.

7 Herinrichting stadsplein
Overleg en monitoring met de 
projectleider.

K. Zwetsloot

8 Aanpassing toegankelijkheid Zie (negatieve) 
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aantal bus perrons. bevindingen en 
verslagen Maaike .

9 Themater 28 februari 2024 
(uitvoering van en participatie 
aan het thema toegankelijkheid 
“iedereen moet mee (kunnen) 
doen”;

Succesvol afgerond.

10 Overleg en monitoring  m.b.t. 
diverse veiligheidsaangele-
genheden waaronder 
verkeerssituaties en 
straatverlichting;

Als onderdeel van het op te 
stellen voetgangersbeleid,

M. Konijn Overleg met beheerder
civieltechnische 
bouwwerken mbt 
verschillende bruggen 
met steile brughoofden

In het jaarplan 2024 van de werkgroep T&M staat als mogelijke activiteit: 

Op basis van een ongevraagd advies van de ASD de gemeente verzoeken zelf met een 
reflectie te komen in hoeverre zij het idee hebben dat de WMO, als maatwerkvoorziening,
aansluit bij de sociale inclusie en participatie, als familie/mantelzorg en voorliggende 
collectieve voorzieningen, niet passend zijn. Deze actie is onder voorbehoud van het 
besluit van het DB. Indien tot deze actie wordt besloten is het de vraag of deze actie 
moet worden ondernomen vanuit de werkgroep T&M of de werkgroep Maatschappelijke 
Ondersteuning&Gezondheid. 

Over deze activiteit vindt overleg plaats met het DB.
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